
Łódź, dn. 17 marca 2022 r.

  

ZDiT-DL.054.17.2022

Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 7 lutego

2022 r. dotyczącą budowy chodnika w ul. Dworcowej informuję, że realizacja tej 

inwestycji jest związana z koniecznością przebudowy całej drogi, która wymagałaby 

wykupu przyległych do niej nieruchomości i wycinki pasa drzew leśnych. W związku 

z tym w chwili obecnej nie można zagwarantować jej uwzględnienia w planach 

inwestycyjnych Miasta. 

W przypadku braku chodnika i pobocza, zgodnie z przepisami, pieszy 

ma prawo korzystać z jezdni pod warunkiem zajmowania miejsca jak najbliżej 

jej krawędzi i ustępowania miejsca nadjeżdżającym pojazdom. Dodatkowo zaleca 

się poprawę widoczności pieszego poprzez używanie elementów odblaskowych.

Wojciech ROSICKI

Do wiadomości:
1) Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu i Obsługi 

Mieszkańców UMŁ,
2) Wydział ds. Zarządzania Projektami w Departamencie Strategii i Rozwoju UMŁ,
3) Zarząd Inwestycji Miejskich.




